

Minister of Sport
and Persons with Disabilities



Ministre des Sports
et des Personnes handicapées

Ottawa, Canada K1A 0M5



As Minister of Sport and Persons with Disabilities, I welcome you to the 2016 Canadian Ringette Championships.

London is playing host to the best ringette players in the country for what promises to be a thrilling event for the many fans of the sport. Skill, precision and teamwork will be put to the test as teams from across Canada compete for the title of Canadian champion.

The Government of Canada believes that participation in sport has great value for all Canadians, as it contributes to the development of both strong individuals and communities—benefits that make our investment in Ringette Canada and their athletes so important.

I would like to thank Ringette Canada and all the organizers, volunteers, coaches and officials who have helped make these championships possible. Good luck to all the teams taking part!

À titre de ministre des Sports et des Personnes handicapées, je vous souhaite la bienvenue au Championnat canadien de ringette 2016.

C'est à London qu'ont rendez-vous les meilleures joueuses de ringette du pays dans ce qui promet d'être une rencontre palpitante pour les nombreux amateurs de ce sport. Adresse, précision et esprit d'équipe seront mis à l'épreuve alors que chaque équipe cherchera à remporter le titre de championne canadienne.

Le gouvernement du Canada sait que le sport a une grande valeur pour tous les Canadiens, car il contribue au développement des gens et des communautés, ce qui rend notre investissement dans Ringette Canada et ses athlètes d'autant plus important.

Merci à Ringette Canada et à tous les organisateurs, bénévoles, entraîneurs et officiels qui assurent le bon déroulement de ce championnat. Bonne chance à toutes les équipes!

A stylized blue ink signature of Carla Qualtrough.

The Honourable / L'honorable Carla Qualtrough

Canada